
 

Protokoll 
SEKTIONSMÖTE #8 

 

Datum: Torsdag 26 November 2020 

Tid: 17.30-19.30 

Plats: zoom  

 

Närvarande 

Carl-Johan Eriksson  
Ib Green-Petersen  
Naima Kilhamn  
Abdulmalik Mahdi  
Adele Kastensson  
Alba Thomasson  
Alexander Liimatainen  
Astrid Östholm  
Capucine Delorme  
Carl-Emil Lim  
Chantal Marchini 
Clara Kihlborg  
Darya Aspromonti  
Elina Azizi  
Emma Leijon  
Erik Blomfjord  
Gonzalo Aguayo  
Gustav Axelsson  
Hannah van Bunningen  
Hedieh Mohammadi  
Iraida Suditu 
Irene Kessler  
Isabela Möller  

Isabell Åberg Wallin  
Isac Kopsch  
Jennifer Carlswärd  
Louisa Azizi  
Malin Granbom Koski  
Michelle Estman  
Misha Amini  
Nicole Lajewska  
Nicole Laszlo  
Niki Khatibi  
Nils Karlsson  
Norah Hashem  
Pernilla Bergqvist  
Sali Cheffi  
Sam Holm  
Sara Kashash 
Sharvari Seetharaman  
Tommy Engström  
William Lindström  
Zabih Aurfan  
Zainab Tabalo  
 
 

 

 

Formalia 

 
F1 Mötets öppnande 

Ordförande Ib Green-Petersen öppnade mötet kl. 17.31. 
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F2 Mötets behöriga utlysande  
Mötet beslutade: 
att  anse dagens möte behörigt utlyst. 
 

F3 Val av mötets ordförande  
Mötet beslutade: 
att  välja Ib Green-Petersen till mötesordförande. 
 

F4 Val av mötets sekreterare  
Mötet beslutade: 
att  välja Carl-Johan Eriksson till sekreterare. 

 
F5 Fastställande av dagordning  

Mötet beslutade: 
att  fastställa dagordningen. 

 
F6 Föregående protokoll 

Mötet beslutade: 
Föregående justerade protokoll ej påskrivna. 
 

F7 Val av justeringsperson  
Mötet beslutade: 
att  välja Isabell Åberg Wallin och Norah Hashem till  justerare. 

 
 

 
Informationsärenden  
 

I1 Årsmöte  
Föredragande: Ib Green-Petersen  

Presentation av valberedningen.  
- Naima Kilhamn, T10. Var i styrelsen som sekreterare 2019.  
- Adele Kastensson, T10. Ledamot 2017, vice ordförande 2018, ordförande 

2019 
- Nicole Laszlo T10. Ledamot 2017, ledamot 2018, ledamot 2019 

 
Posterna som går att söka:  
6 stycken ledamöter. Sekreterare, vice ordförande och ordförande.  
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Ansvarsområden för specifika ledamöter:  
OMSiS - Ordförandekonventet för medicine studerande i Sverige. Utbyter frågor 
och erfarenheter med andra läkarstudenter i Sverige.  
 
Studentrepresentantansvarig - koordinerar studentrepresentanter.  
 
AMEE - Konferens inom medicinsk pedagogik. 
 
Ekonomiansvarig - går att kombinera med annat ansvarsområde (t.ex. sekreterare 
eller vice ordförande)  
 
PR - marknadsföra LS.  
 
Vad tänker valberedningen på i deras förslag till styrelse? Tidigare engagemang i 
Läkarsektionen. Sammansättningen av styrelsen är också viktig.  
 
Hur mycket tid lägger man ned ungefär i styrelsen? Det varierar mellan post, men är 
i huvudsak styrelsen som själva planerar och lägger upp sitt arbete. Vanligt är med 
styrelsemöte ungefär varannan vecka och sektionsmöte en gång i månaden.  
 
Under detta verksamhetsår har styrelsen fått arbeta väldigt reaktivt, men under 
vanliga verksamhetsår brukar styrelsen kunna driva mer egna projekt och agera mer 
proaktivt.  
 
Det är en fördel med en bred terminstillhörighet och en styrelse som består av några 
som också tillhör tidigare terminer som ännu inte färgats så mycket av programmet.  
 
Styrelsearbete ger mycket insikt om programmet och hur det fungerar.  

 
I2 Microsoft Teams  

Carl-Johan genomförde en demonstration av Microsoft Teams och dess 
funktionalitet. Läkarsektionen kommer efter detta sektionsmöte ersätta Slack med 
Microsoft Teams som huvudsakligt kommunikationsmedel.  
 

I3 Rapport om salstentamina  
Föredragande: Ib Green Petersen  

FHM meddelade nya restriktionerna som gäller sedan 24e November som förbjuder 
allmänna sammankomster för fler än 8 personer. Dessa regler omfattar inte studier 
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vid KI då det inte räknas som en allmän sammankomst. Därför kommer inte valet av 
salstentor att påverkas.  
 
Carl-Johan, Ib och Louisa deltog på ett möte med Läkarprogrammets 
programledning under 26 November. Situationen har präglats av en dålig dialog 
mellan studenter och programmet.  
 
En enkät har gått ut till samtliga Läkarstudenter där de har ombetts besvara frågor 
kring hur de ser på examinationer under rådande läge med Sars-Cov-2. Enkäten 
gick ut 19e november via mejl till samtliga läkarstudenter, stängdes 19:15 
måndagen 23 november. Övervikt av prekliniska terminer av de svarande.  
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Ovan är 1 väldigt osannolikt och 5 mycket sannolikt.  
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375 svar, vissa gemensamma teman enligt nedan: 

 
Diskussion om enkätens upplägg:  
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Det har inte gått att diskutera med programmet alls gällande distansexaminationer. 
Det argumentet programmet framför är att examinationerna inte har varit 
anpassadetill distansformen.  
 
Sarah och Isabela var på OMSiS-möte i helgen. Distans/hemtentamen diskuterades 
under OMSiS. De flesta lärosäten har fortfarande salstentamen. Det som skiljer KI 
mest är att det är färre omtentatillfällen jämfört med andra lärosätena. Det är därför 
inte lika stor oro på de andra lärosätena.  
 
Ib presenterade ovan till vice-rektor i onsdags. Idag var ett möte med 
programledningen som inte alls var medgörliga.  
 

 

Diskussionsärenden 
 

D1 Salstentamen under covid-19 
KI säger att de är vår arbetsgivare/arbetsplats. Har de något ansvar om vi blir 
smittade? Vilket ansvar har KI om någon blir smittad under exempelvis en 
salstenta? Borde det vara en omvänd bevisbörda, att det är KIs ansvar att bevisa att 
man inte har blivit smittad i samband med utbildningen? 
 
Har vi tagit kontakt med andra lärosäten där andra läkarprogram ges? Kan man 
göra något gemensamt med andra lärosäten. Det råder en uppfattning om att andra 
läkarprogram har samma problem. Utifrån vad som diskuterades på OMSiS verkar 
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det inte uppstå samma problematik på andra lärosäten som KI då de har fler 
omtentamenstillfällen.  
 
Det har uppfattats att Göteborgs och Örebros Läkarprogram har gått över till 
distanstentor. En person på KIs program har också en plats på Sahlgrenska och fick 
mail att det är distanstentor. De har ID-kontroll under tentan för att motverka fusk.  
 
KIs jurister har gjort bedömningen att det inte är tillåtet enligt GDPR att övervaka 
studenter på distans.  
 
KIs anledning att de inte vill ha distanstentor är för att tentorna som hölls i våras inte 
höll måttet. De har inte gjort något för att förbättra arbetet med distanstentor. Det 
föreslås att man ska göra muntliga kontroller efter tentan.  
 
Chalmers har använt sig av kameraövervakning och ID-kontroller under pågående 
distanstenta. Anhöriga till riskgrupp kan få en anpassad studie- och 
examinationsform.  
 
KI har målat in sig i ett hörn i att inte arbeta för att förbättra digitala examinationer 
vilket gör att de tvingas att ha salstentor. Det är inte realistiskt att det ska gå att få 
dem att ändra sig och vända i frågan.  
 
På vissa terminer och vissa kurser har man gjort lite extra tillfällen. Exempelvis T4 
Klinisk Diagnostik kommer  se till att man får ett extra tillfälle som är anpassat till en 
själv för att inte bli spärrad till T5. I princip en enskild skrivning.  
 
DFM2 tentan som var senast var väl anpassad till att vara en openbook. Anders 
Höög meddelade att de hade tentor som var anpassade för både distans och 
salstentor. 
 
Det verkar som att kursledningarna har låst sig i att det ska bli salstentor. Det kan 
vara en god idé att trycka på åtgärder som gör det så bra som möjligt då 
programmet ändå inte verkar vara responsivt för att ha digitala examinationer. På T5 
har de haft två stycken salstentor där den första så var det dåligt ur ett 
smittskyddsperspektiv. Det kan vara bra att under mötet diskutera vad som kan 
vara viktigt för att.  
 
Termin 9 och termin 4 har haft digitala examinationer.  
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Termin 9 har haft det som plan sen lång tid tillbaka och utgick från värsta scenariot 
och ville använda samma upplägg som i våras. De kommer också ha en muntlig del 
efter för att säkerställa att kunskapen har uppnåtts.  
 
En del av det här är vårt ansvar, att hålla avstånd innan och efter agera på ett så bra 
sätt som möjligt för att begränsa smittspridningen.  
 
Boka fler salar för att begränsa antalet personer har bemötts med ett nej från 
programledningen.  
 
På Neurotentan var det bra uppstyrt, men alla flåsar varandra i nacken raden ned. 
Håll avståndet mellan varandra.  
 
Behörighetskrav kan inte ändras om inte kunskapskraven gör det.   
 
Omtentan för DFM3 skrevs i seminariesalar, många tentor är betydligt fler personer 
närvarande i salen. Ett förslag är att hålla isär sjukhusen så att så få personer som 
möjligt är i varje sal.  
 
Av de som haft salsexaminationer, vad har fungerat bra och vad har fungerat mindre 
bra? 
 
Det känns inte tryggt att man sitter bakom varandra i rad, d.v.s. fysisk närhet. Andra 
T5-tentan fungerade väl. Skydd vid varje plats. Handsprit vid själva skrivplatsen. Det 
fungerade att alla kom vid olika tider, olika ingångar, alla fick ansiktsmask. Mindre 
bra var att vid varje klunga som kom så fanns det ingen kontroll över att att 
personer höll distans. Under T5 tentan så var det flertalet personer som kunde 
upplevas ha symptom och inte blev tillsagda.  
 
Förslag är att gå tillbaka till skriftliga tentor för att kunna ha fler salar. Det är rörigt 
med ekonomin på KI, det borde finnas pengar över som inte har använts till vanliga 
seminariesalar. Vad är det som utgör smittrisk vid skriftlig examination? Virus på 
pappret? När studenten hämtar eller lämnar tentan?  
 
Angående om gå till tentan med symptom. För varje person som kom in så frågade 
administratören om man var frisk. En bra idé att fråga och titta på personerna innan 
tentan för att avgöra om personerna i fråga är frisk eller sjuk.  
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Studenter uppmuntras att kontakta deras kursledningar och kan använda LS enkät 
som underlag för studentopinion.  
 

 

Rapporter  
 

R1  
 
TK1-2 William Lindström  

- Diskuterades främst kring salstentamen som berördes under D1 
TK3  

- Inte haft möte  
TK4  Isac Kopsch  

- Diskuterade salstentor. Kursledningen kommer följa rekommendationer om 
att ha munskydd på praktiska moment. Ska införa ersättningsuppgifter vid 
frånvaro av obligatoriska moment  

- Examination är uppdelad i skriftlig, muntlig och OSCE. Om läget ändras kan 
den skriftliga examination komma att göras om till en munta via zoom.  

- Oklart hur man ska utöka VFU-platserna inför större kullarna till våren.  
TK5 Isabell Åberg Wallin  

- Förbättring av farmakologiundervisningen på termin 9.  
TK6 Iraida Suditu 

- Diskuterade Gynkursen och utredningen som har varit kring den. De bemötte 
kritiken om att det inte var likvärdig undervisning på de olika siterna. Enligt 
ledningen verkar det vara det, bara att det är lite olika spår.  

- Kursutvärderingen har fått bättre feedback och respons på olika sites.  
- Schemaproblem med otydliga scheman som de ska försöka förbättra 

TK7 Sharvari Seetharaman  
- Varit normal kurs, examination på distans har fungerat ganska väl tycker 

både studenter och kursledning.  
- Studenter måste informeras att frågorna kommer vara mer integrerande och 

inte kan hittas i kurslitteratur.  
- Användarvänligheten för Canvas ska förbättras, arbetsgrupp som ska startas 

för det.  
PU  

- Inte haft möte  
LINK 

- Inte haft möte  
SVK  
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- Ingen närvarande från SVK  
PV Alba Thomasson 

- Mycket prat om Corona, problem för att på många vårdcentraler har en stor 
del av personalen blivit sjuka vilket lett till inställd VFU.  

- Positiva resultat, men dålig svarsfrekvens från utvärderingen i våras  
- Det är ett problem att studenter inte meddelar handledare om de blir sjuka.  

VetU Clara Kihlborg 
- Examensarbete utomlands går inte i vår, angående hösten hänger det 

fortfarande lite i luften.  
- Förbättra utbildning i forskningsteknik 

IPL Niki Khatibi  
- Diskuterades främst IPL-dagen som var digital även under hösten 
- Uppfattades som att de flesta var nöjda  
- Inslag till termin 5-6 och för portfolion 

Arbetsgrupp för studiestödjande insatser Carl-Emil Lim  
- Håkan (Termin 1) ska se över lärandemålen, och fånga upp personer som 

inte dyker upp på obligatoriska moment. Det går inte att göra på de andra 
momenten då det finns risk att studenter känner sig övervakade 

- En sammanfattning av alla resurser och var studenter ska vända sig vid 
problem.  

Styrgruppen för kursansvar i 6-åriga läkarprogrammet Capucine Delorme  
- I december ska det beslutas om kursansvar för T1.  

FUM Hedieh Mohammadi  
- Det var val av ny styrelse och ordförande för MF.  

PR Louisa Azizi och Hannah van Bunningen  
- Våld i nära relationer. 2018 infördes det som ett examensmål, de vet inte hur 

det definieras, hur det undervisas och hur det examineras.  
- Krav på undertexter i Canvas. Måste man ha det textat eller inte när det är 

inspelade föreläsningar. KIs jurister ska undersöka.  
- EPA, nu ska projektet pilotas. EPA är en internationell bedömningsmodell för 

professionellt agerande och kliniska färdigheter.  
PN Adele Kastensson  

- Studenthandledarna har fått höjd lön från 115 kr/h till 140 kr/h  
- Övergångsorganisation för nya sexåriga läkarprogrammet som kommer vara 

TK1+2 som övergår till det.  
- EPA, vilka representanter ska skickas 
- Vilka principer ska användas i beslut kring vilka institutioner som får vara 

delaktiga i nya läkarprogrammet.  
- Workshop med KIs jurister för att diskutera jävfrågor.  
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Nästa möte 
 
 
Mötets avslutande 

Mötesordförande Ib Green-Petersen avslutade mötet, 19.27. 
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Vid protokollet 

 
 
 
--------------------------------------- 
Carl-Johan Eriksson, mötessekreterare 
 
 
Justeras 

 
 
 
--------------------------------------- 
Ib Green-Petersen, mötesordförande 
 
 
 
--------------------------------------- --------------------------------------- 
Isabell Åberg Wallin,  justerare Norah Hashem, justerare
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